
 

 

 
 

UGLEGÅRDSSKOLEN 

 

Emne Skolebestyrelsen 
Mødedato 20. september 2023 
Tidspunkt 17.30 (mad) 18.00 (møde)  
Mødested Mødelokalet 
Deltagere Camilla Skriver, Eva Rosenbæk-Svane, Jacob Juhl Nielsen, 

Line Raae Lund, Mads Grotenberg, Michael Wittrop-Birk, 
Susanne Østerskov Harms 
Jonas Rasmussen, Peter Goth, Kristine Lauritsen, Tanja 
Sebber Larsen, Jimmy Mortensen 
 

Fraværende Jimmy Mortensen, Camilla Skriver, Michael Wittrop-Birk 
Sagsnr. [Sagsnr.] 
Referent [Referent] 

DAGSORDEN  

 
 

Dagsordenpunkter for dagen: 
20092023-01 
Godkendelse af referat og dagsorden 
 
Godkendt 
 
20092023-02 
Elevrådet 
 
Elevrådet er i år begyndt på at have ”ryste sammen” ture, med det formål at gøre alle mere 
trygge i deltagelsen i elevrådet. 
En gruppe fra elevrådet er i gang med at udarbejde en video til skolens elever, så de kan se hvad 
elevrådet laver og evt. få interesse for at deltage.  
 
20092023-03 
Spørgsmål til referat fra FU 
Link 
 

https://www.solrod.dk/politik/byraad/dagsordener-og-referater/agenda?committee=827be40e-6b50-48c4-91b8-993d75bc35ee&agenda=d87f0b40-6a51-4f30-bf5b-79bc8e63f4ce
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Ingen spørgsmål.  
Skolerådet er det mest interessante. 
 
20092023-04 
Information fra formand og skoleleder 
 
Eva laver hilsen fra skolebestyrelsen i næste uge. Eva sender det ud til en gennemgang, inden det 
sendes ud til forældre.  
 
Jonas fortæller at økonomi fylder rigtig meget. 
Eva har sendt høringssvar fra bestyrelsen.  
Gennemsnitsløn og medfinansiering af BUR er et pres. Udfordringer vi stod med allerede før 
besparelsesforslag.  
 
Vi går ud med minus i år. Det vil udjævne sig på sigt ved at nogle går fra over de næste år.  
 
20092023-05 
Lektier, fortsat fra sidst 
Arbejdsgruppen er, Eva, Jakob og Ida 
 
Fremlæggelse af den reviderede udgave af principper for elevernes lektier. Der er ikke store 
ændringer, da principperne stadig giver mening. 
Enighed om, at principperne holder.  
 
Ida tager principperne med tilbage til elevrådet, hvor de drøfter dem, inden den vedtages 
endeligt.  
 
Principperne tages derefter op igen på mødet i oktober.  
 
20092023-06 
Evaluering forældremøder 
 

Susanne har været til forældremøder i en 4. og en 0. klasse. Det gik rigtig godt.  
Susanne var i en 7.kl og fortælle om bestyrelsens arbejde. Hun oplevede ikke, at der var den 
store interesse.  
Eva havde også et godt besøg i 7.kl.  
 
Den film, der er lavet, var ikke klar til forældremøderne, men vil blive lagt til brug som man vil.  
Alkohol og rusmidler drøftes.  
 
20092023-07 
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Ferieplan 2024/25 
 
Godkendt 
 
20092023-08 
Planlægning af nov. mødet med forældre. Emne brug: af digitale midler 
Gruppe, Line og Camilla 
 

Gruppen forslår to møder. Delt op så de er rettet mod forældre til henholdsvis børn på 
mellemtrinnet og i udskolingen. 
 
Bestyrelsen ønsker to oplæg på to forskellige dage. Delt op så det er rettet mod forældre til 
henholdsvis de yngre inkl. indskolingen og de ældre elever.  
 
20092023-09 
Skoleråd, emner til rådet skal drøftes 
Første møde d. 10.10 kl.17, hvem deltager? 
 

Eva og Mads deltager d. 10/10 sammen med to repræsentanter fra elevrådet (Ida og Lucas).  
 
20092023-10 
Billede af den samlede bestyrelse til hjemmeside 
 
Udsættes 
 
20092023-11 
Evaluering af arbejdet sidste år – udsat fra sidst 
 
Udsættes 
 
20092024-12 
Brev fra Sundhedsstyrelsen m.fl. ang. alkohol og nikotin 
https://drive.google.com/file/d/1WSiWWBoCJkKy5zWKJEWG1h65jBGVCRGH/view?usp=drive_li
nk 
 
Vi kan sende principperne ud til alle forældre.  
Dialog på forældremøderne.  
Evt. tages op på bestyrelsens næste arrangement for forældrene. Efterår 2024. 
Skal der laves en kampagne? 
 
20092023-13 

file:///C:/Users/kbla/AppData/Local/Microsoft/Windows/INetCache/Content.Outlook/Q0TPU5MK/Link
file:///C:/Users/kbla/AppData/Local/Microsoft/Windows/INetCache/Content.Outlook/Q0TPU5MK/Link
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Evt. 
 
Mads stiller spørgsmål til SMS linjen. Er det gået fra at være sprog og sport til kun sport? 
Peter forklarer at sprog og medier ligger i blokke. 


